
Referat af bestyrelsesmødet d. 17/04/23 

DM 
- Der blev diskuteret at afskaffe alkoholforbuddet med visse forbehold. Hvor der blev 

opfordret l at overveje ungdomsholdene, så disse inkluderes på bedst mulig vis og 

man ikke kun går op i druk. 

o Heraf blev det foreslået at tage kontakt l relevante personer som Thomas 

Simonsen, Thor Møller, Jimmy Gram m.fl. 

- Det blev diskuteret om DM skal lpasses den danske ul mate-deltagelse i stedet for 

den interna onale scene. 

o Der blev foreslået et nyt format for kvindeturneringen, f.eks. 5 mod 5 grundet 

manglende spillere i klubberne, samt en regel om at deltage i 5 mod 5 for at 

kunne deltage i kvalifika onsstævner for interna onale events. 

- Det blev diskuteret om det er acceptabelt at have hold, der ikke er medlem af DFSU 

(Nye klubber), og det blev konkluderet at bestyrelsen ikke ser udfordringer heri, samt 

at de e er en god mulighed at inkorporere personer udenfor klubregi. 

Workshops med klubberne 
- Det blev beslu et at hvert andet bestyrelsesmøde skal fungere som en online 

workshop med et forhåndsmeldt emne, muligvis med forhånds lmelding og invita on 

l forskellige personer. 

- Heraf kom udspil l emner l diverse workshops: 1) "Hvad mangler i dansk ul mate?", 

2) Landsholdsstruktur, 3) DM struktur, 4) Bredde events, 5) træner kursus og 6) 

Ungdom 

Strategi 
- Der blev lavet et udspil l et eventuel årshjul, med der over danske såvel som de mest 

besøgte interna onale turneringer. 

o Heraf kom udspil l en eventuel sæsonstruktur, hvoraf denne vendes med DM. 

De e med henblik på inkorporering af gymnasiespillere, samt kvinder. 

- Det blev beslu et at lave et udspil l en ny landsholdsstruktur og drø e det med de 

danske klubber. 

o Der vil arbejdes på en vidensdatabase og revurderer nuværende struktur. 

- Det blev foreslået at arrangere talen urneringer, ha urneringer og et event for 

gymnasieovergangen i samarbejde med DFSUs medlemmer. Derudover blev 

Landsholdssamling/elite camp vendt, med fokus på en fast weekend l udtagelser og 

fokus på eliten. 

o Der blev opfordret l at forbedre socialiseringen på tværs af klubberne med 

sociale events og fester. 

- Det blev beslu et at tage kontakt l Rikke Andersen, som deltog i TrainTheTrainer, 

angående trænerkurser. 

o Der blev også foreslået at tage kontakt l Laurits, Jimmy, Mads m.fl. 

- Ungdom 

o Der blev diskuteret ungdoms DM og talen urneringer, og det blev beslu et at 

kontakte Mathias Algren 


